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Onderwerp: Het bericht dat het wetsvoorstel verbod nertsenhouderij vertraagd is omdat de

nertsenhouders door het beéindigen van de nertsenhouderij in Denemarken een hogere uitkoopsom
proberen af te dwingen

Naam dossierhouder: B
Telefoonnummer dossierhouder

Samenvatting van

onderwerp dat

voorligt

* Vorige week werd in de Boerderij gemeld dat LNV heeft aangegeven dat het

wetsvoorstel over enkele weken komt. Dat is later dan de sector had

verwacht aangezien de minister van LNV vorige week zei dat het nog een

kwestie was van enkele dagen voordat het wetsvoorstel naar de Kamer zou

worden gestuurd.
De gesprekken met de sector over de regeling waarin de nadeelcompensatie
wordt geregeld,zouden volgens Boerderij uiterst moeizaam verlopen.

Sectorvertegenwoordigers zouden nog niet akkoord gaan met het

conceptvoorstel van de compensatieregeling van het ministerie.

Nertsenhouders zijn bezig met de pelsperiode. Fokdieren op sommige

bedrijven worden voorlopig aangehouden omdat sommige nertsenhouders er

nog niet op vertrouwen dat het verbod er definitief komt..

De context van het

onderwerp

Het lid OQuwehand (PvdD) meldt op social media dat de stoppersregeling

vertraging oploopt, omdat de nertsenfokkers door het wegvallen van het

Deense aanbod een hoger bedrag kunnen vragen als nadeelcompensatie.

Wat vinden wij van

het bericht?

Dit is niet correct. Over het wegvallen van het Deense aanbod wordt geen

discussie gevoerd met de sector.

Hoewel de beleidsregel die betrekking heeft op van de nadeelcompensatie

gelijktijdig met het wetsvoorstel wordt aangeboden, staat de hoogte van

de nadeelcompenstatie los van het wetstraject.

Daarnaast ligt het wetgevingstraject op schema, momenteel wordt het

advies van de Raad van State verwerkt en later deze maand wordt de

voorgestelde wetswijziging naar de Kamer gestuurd.

Kernboodschap Het wetgevingstraject voor de stoppersregeling loopt als gepland. Het

wetsvoorstel wordt in de week van 16 november aan de Tweede Kamer

gestuurd.

Handelingsperspectief

(wat kunnen we als

VWS doen of

toezeggen)

In het coalitieoverleg van 9 november is afgesproken het wetsvoorstel in de

week van 16 november aan de Tweede Kamer te sturen.

Politieke afspraken

(regeerakkoord,

convenant,

coalitieafspraken

e.d.)

Met het wetsvoorstel wordt de beéindiging van de pelsdierhouderij

vervroegd van 2024 naar 2021. Om de risico’s weg te nemen heeft het

OMT-Z 24 aug jl. een verplichte stopregeling voor de nertsenhouderij in

Nederland na de pelsperiode in november van dit jaar (2020) geadviseerd.
Het kabinet heeft de conclusies van het OMT-Z overgenomen en 28

augustus jl. aan de TK aangekondigd met spoed dit wetsvoorstel voor te

bereiden waarmee de pelsdierhouderij in Nederland voér de

productiecyclus van 2021 wordt beéindigd.
Dat besluit is onder uw regie in de besluitvormingsstructuur voor zoénosen

genomen. Voor dit wetsvoorstel is MLNV in de lead.
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Feiten&cijfers 69 (van de 127) bedrijven zijn inmiddels positief getest en geruimd.
De bedrijven liggen in de regio Noord Brabant, Gelderland en Noord

Limburg.
Voor de stoppersregeling is maximazl €150 miljoen (incl.

uitvoeringskosten) uitgetrokken. Daarnaast is er een sloop- en

ombouwregeling op grond van de bestaande Wet verbod

pelsdierhouderij waarvoor reeds €32 miljoen is gereserveerd.

Overig

(zoals heikele punten
en pers)

D66-Kamerlid Tjeerd de Groot vindt het "wel erg toevallig" dat ondanks

de coronamaatregelen er nog zo veel besmettingen bij

nertsenfokkerijen worden aangetroffen. Hij wil dat landbouwminister

Carola Schouten gaat onderzoeken of fokkers opzettelijk de regels

overtreden, omdat zij een "ruime schadeloosstelling" krijgen als hun

nertsen vanwege corona geruimd worden. Onderzoek van de NVWA

heeft uitgewezen dat er geen aanwijzingen zijn voor opzettelijke

besmetting. De vergoeding bij ruiming wordt vastgesteld door een

taxateur op basis van de waardetabel die in augustus naar de Kamer is

gestuurd.
De PvdD heeft zowel bij de behandeling in de Tweede Kamer als eerste

Kamer een amendement ingediend op de Tijdelijke wet maatregelen
covid-19 dat moest bewerkstellingen dat er een fokverbod voor

nertsen komt. De PvdD wilde met een dergelijk verbod ook voor

andere dieren die bevattelijk zijn voor SARS-CoV-2 en een reservoir

kunnen vormen. In het debat benoemde de PvdD een uitspraak van

een OMT-lid dat we te weinig aan dier-mensziekten doen. Dat verwees

naar een uitspraak over China.

Desgevraagd kunt u verwijzen naar de aangenomen motie Ouwehand,
naar aanleiding daarvan heeft u toegezegd te werken aan een plan
voor aanpak zoénosen en daar informeert u dit jaar nog de kamer

over.

D66 is van mening dat de hoogte van het bedrag van de

nadeelcompensatie te hoog is (‘elke nertsenhouder krijgt 1,5 miljoen
De nadeelcompensatie komt tegemoet in de schade als gevolg van het

missen van drie productieseizoenen. De nadeelcompensatieregeling
wordt momenteel uitgewerkt en wordt deze maand samen met het

wetsvoorstel naar de Tweede Kamer gestuurd.

Sommige partijen vinden de vergoedingen te hoog voor de ruimingen.
De vergoedingen worden vastgesteld door een door de minister

aangewezen taxateur aan de hand van een waardetabel die in

augustus naar de Kamer is gestuurd.
De PvdD heeft Kamervragen gesteld over de ontwikkelingen in

Denemarken (virusmutaties) en wil dat de minister van LNV zich inzet

om in Europa de nertsenfokkerij in het geheel stil te leggen.
U heeft het OMT-Z om een advies gevraagd over de situatie in

Denemarken
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